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GYÓGYFÜRDÕ
A KÖZPONTBAN

Szarvasi Gyógyfürdõ,
5540 Szarvas, Kossuth u. 23. 66/311-684
Ön is megérdemel egy kis kényeztetést!

Március 15-én, vasárnapi nyitvatartással
várjuk vendégeinket!

Nyitvatartás:
Hétfõ: szünnap • Kedd- Péntek: 9-20

Szombat: 10-20 • Vasárnap: 10-18

Éjszakai úszás
Pénteken 20.30-24.00

– Maximálisan – mondta
Gyurosovics ezredes –, egy
mondatban összefoglalva: tisz-
tességes és jó eredményt ért el
2005-ben a Szarvasi Rendõrka-
pitányság. Munkájuk színvona-
la és eredményessége egyaránt
javult. Csökkent az ismertté vált
bûncselekmények száma Szar-
vas városában és a kapitányság
egész területén is ,  a
felderítettségi mutató jelentõsen
emelkedett: a korábbi 37,6%-ról
52,6%-ra nõtt. Ez jellemezte a
bûnügyi szolgálat, a közrendvé-
delmi terület és kiemelten a köz-
lekedési osztály munkáját is, ez
utóbbi területen a felderítettségi
mutató 16%-ról 72%-ra javult.
Csökkent a közterületi bûnözés,
mintegy 40%-kal kevesebb bûn-
cselekményt követtek el a köz-
területeken. A vagyon elleni
bûncselekmények – fõként a
betöréses lopások, lopások –
száma is csökkent, ami a rend-
õri munka eredményességét jel-
zi. Ismételten azt mondhatom,
amit a polgármester úr és a tör-
vényességi felügyeletet ellátó
ügyészség vezetõje is mondott
hozzászólásában: rendkívül tisz-
tességes és jó rendõri munka jel-
lemezte az elmúlt esztendõt a
Szarvasi Rendõrkapitányságon.

Tisztességes, jó eredmény
Az elmúlt esztendõ értékelését tartotta a Szarvasi Rendõrkapi-
tányság kedd délelõtti állománygyûlésén, melyen részt vett dr.
Gyurosovics József ezredes, megyei fõkapitány, valamint dr.
Gyalogné dr. Varga Éva a Szarvasi Városi Bíróság elnöke, dr.
Molitorisz Pál, a Szarvasi Városi Ügyészség vezetõ ügyésze és
Babák Mihály Szarvas város polgármestere is. Az évértékelõ
állománygyûlést követõen Gyurosovics József összegezte la-
punknak az elmúlt év tapasztalatait, aki egy évvel ezelõtt úgy
fogalmazott: komoly eredményeket vár a Szarvasi Rendõrka-
pitányságtól. Mi sem volt hát természetesebb, mint azzal a kér-
déssel indítani a beszélgetést: teljesítette-e a kapitányság a fõ-
kapitányi elvárásokat?

– Akkor a 2006-ra szóló fel-
adatkijelölés annyiból áll t ,
hogy: csak így tovább?

– Azért ennél bõvebb volt, de
természetesen az elvárás az,
hogy folytatódjon a jó színvo-
nalú és eredményes munka. A
közlekedésbiztonság javításá-
ban kell még elõrelépni, mert az
eddigi erõfeszítések nem telje-
sen sikerültek. A megyei fõka-
pitányság úgy igyekszik segíte-
ni, hogy az eddigi egy sebesség-

mérõ helyett kettõt üzemeltet,
így már nem nyolc kapitányság
területén, hanem négy kapitány-
ság területén lesz egy-egy, meg-
duplázódik tehát az az idõ, amit
a közlekedésbiztonsági szem-
pontból legveszélyesebb sebes-
ség-túllépések csökkentésére
fordíthatunk.

– Tavaly ilyenkor a megyei
helyzetrõl szólva azt mondta,
hogy tartani kell az elért ered-
ményeket. Sikerült?

– Sikerült tartani, sõt… A
megyei évértékelõ állomány-
gyûlésen Hatala tábornok úr úgy
fogalmazott, hogy a Békés Me-
gyei Rendõr Fõkapitányság kép-
zeletbeli dobogós helyen áll a
megyék rangsorában. Míg Ma-
gyarországon kicsit nõtt, Békés
megyében 12%-kal – 1440-nel
– csökkent az ismertté vált bûn-
cselekmények száma. A közte-
rületen elkövetett bûncselekmé-
nyek száma 20%-kal csökkent,
a közlekedésbiztonsági helyzet
megszilárdításában is jó ered-
ményeket értünk el. Ezek az
eredmények a jól megtervezett
és végrehajtott intézkedés-soro-

zatoknak köszönhetõk, a közle-
kedésbiztonsági akciók meg-
duplázódtak az elõzõ évekhez
képest, és nagy hangsúlyt fek-
tettünk a felvilágosító munkára.
Sok rendezvényen mutattuk be
a biztonsági öv szimulátort szá-
mos általános iskolát és közép-
iskolát sikerült megnyerni prog-
ramjainkhoz, mûködik a Zebra-
zsaru program, s általában kint
vannak a kollégák a közterüle-
teken.

– Ezeket a szép eredményeket
a lakosság is visszaigazolja?

– Tavaly készült egy széles-
körû, a megye valamennyi tele-
pülését érintõ, kérdõíves felmé-
rés a rendõrség humán- és lo-
gisztikai állapotának, szakmai
tevékenységének, munkamorál-
jának megítélésérõl, s azt ta-
pasztaltuk, hogy a lakossági
megítélés összecseng a statisz-
tika által mutatott eredményes-
séggel.  Megyei át lagban

66,31%-os elé-
gedettségi inde-
xet mértek a ku-
tatók, a Szarva-
si Rendõrkapi-
tányság 58%-os
elégedettségi in-
dexet kapott.

– Szinte szi-
gorúan sorolja
ezeket az elis-
merésre méltó-
an jó eredmé-
nyeket.  Netán
tart attól, hogy
a túlzott elége-

dettség elkényelmesíti a mun-
kát?

– Nem tartok attól, hogy el-
kényelmesedünk, s természete-
sen jólesõ érzés, hogy az elmúlt
esztendõ munkája minden szem-
pontból az utóbbi évek legjobb
eredményeit hozta. Továbbra is
az a célkitûzésünk, hogy élhetõ
települések legyenek a Békés
megyei városok és falvak, hogy
elfogadható közrend-közbizton-
ság-bûnügyi helyzet jellemezze
megyénket. Ha azt mondanám,
hogy pár éven belül elhal a bû-
nözés, az hatalmas naivitás len-
ne, és nem is mondok ilyeneket,
de azt mondom, hogy elviselhe-
tõ keretek között igyekszünk tar-
tani. Része ennek az, hogy a la-
kosságot leginkább irritáló bûn-
cselekmény-tipusokra kiemel-
ten, azonnal reagálunk, s hang-
súlyt fektetünk arra is, hogy az
elkövetõk mihamarabb bíróság
elé álljanak. Annál nagyobb
visszatartó erõ ugyanis nincsen,
ha az ismertté vált és felderített
bûncselekmény elkövetõje a le-
hetõ leghamarabb megkapja
megérdemelt büntetését.     T.L.

A Somvirág Együttes szóra-
koztatta szerdán a “Közlekedés
gyerekszemmel” címû rajzpá-
lyázat eredményhirdetésére ér-
kezett gyerekeket, akik olyan
sokan voltak, hogy alig fértek
el a Fõ téri iskola dísztermében.

A pályázatot az Országos
Balesetmegelõzési Bizottság
hirdette meg, karöltve a megyei
és városi rendõrkapitányságok
balesetmegelõzési bizottságai-
val. A Szarvasi Rendõrkapi-
tányságon e bizottság képvise-
letében Szlovák Zsolt rendõr
törzsõrmester köszöntötte a ven-
dégeket, majd átadta a szót Sza-
bó Lászlónak, aki elmondta, a
kapitányság területén lévõ óvo-
dákból, iskolákból összesen 459
pályamunka érkezett be.

Nehéz volt kiválasztani a leg-
jobbakat, hiszen tulajdonképpen
minden alkotás elnyerte a zsûri
– melynek tagjai között volt
rendõr és festõmûvész is – tet-
szését. Megtudtuk azt is, a pá-
lyázat háromfordulós, ez a szar-
vasi esemény az elsõ forduló
továbbjutóit jelölte ki. A kivá-
lasztott rajzok ezután megyei
majd országos körben versengenek.

Gyerek-
szemmel


